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2005-11-10 
 

 
Justerat 2005-11-17 
 
 
................................                        ................................... 
Marianne Wikenbrandt              Sven Larsson 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Eva Andersson (PRO) 
                                         Lennart Söder  
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes med förändringen att besöket 

under punkt 4 utgår. 
 
3. Till justerare valdes Marianne Wikenbrandt och Sven 

Larsson 
 
4. Utgår. Besöket av Sxxxxxx Jxxxxxxxx Kxxxxx från 

Sodexho uppskjuts till sammanträdet i december.                      
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5. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds   
protokoll från 05 10 13 med ett tillägg under punkt 4, den 
”triangel” som nämns innefattar även Solhöjden.  

 
6. Anmälan av inkomna protokoll, Marianne redogör 

kortfattat ur innehållet: 
• Lokala handikapprådet, LHR, 05-10-06, till handlingarna 
• Rinkeby SPR 05-10-10, till handlingarna 
• Trygghetsringningen 05-08-31, till handlingarna   
 

 7.  Rapporter och skrivelser. 
     Balanslistan, se bilaga 1 
     Samverkansmöte den 2/12, Äldrecentrum i Rinkeby 
     Brev skickas till Cxxxxx Sxxxxxxx, MICASA med inbjudan  
     till nästa sammanträde. 
 
     Kort rapport lämnas från mötet med landstingspolitiker,      
     Janet Mackegård mfl. den 3 november. Alla var upprörda   
     över den sent utskickade inbjudan vilket innebar att många  
     inte kunde närvara. Man hoppas/förväntar sig att det 
     kommer någon rapport från mötet. 
     På mötet informerades om Brommageriatriken och den  
     upphandling som nyligen avslutats och som innebär att   
     Stockholms sjukhem övertar ansvaret för geriatriken i  
     västerort från maj -06. Överklagan har gjorts från 
     Brommageriatriken bland annat kring en ”jävfråga”. 
     När definitivt beslut kommer är oklart. 
 
 

8. Information från nämnden och förvaltningen.  
      Prioriteringslista för utemiljön, Tekniska kontoret, VP år  
      2006 delades ut. 
      Information om att Lyktans servicegrupp startat.  
      Skall kunna bistå äldre med diverse hjälpinsatser,  
      vår stadsdels ”fixar-Kalle”. Förteckning över vilken hjälp 
      man kan ge ska göras.     
      Julbord med nämnden planerat till den 19 december,  
      inbjudan kommer.   
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  9. Övriga frågor. 
      Förvaltningen har planer på att anordna en ”Äldredag” i maj   
      och frågan ställs till rådet om intresse finns för att vara med      
      och arbeta med det. 
      Rådet ställer sig bakom detta och vill också att  
      friskvårdfrågor kommer upp. Man har saknat den  
      ”Må bra dag” som anordnades förra året.     
 
       Bo tog upp frågan kring ett ”Matlagningsprojekt”. Syftet   
       med projektet skulle vara att se om kvaliteten blir 
       bättre och om välbefinnandet ökar om vårdbiträdena lagar  
       maten hemma hos pensionären istället för att matlådor  
       levereras.  
       Det är en mängd fakta som skall samlas in, bland annat hur 
       många som får matlådor och vad kostnaden är för  
       stadsdelen. 
 
       Önskemål finns om en Friskvårdscentral för äldre,  
       där det går att träna under överinseende av sjukgymnast.  
       Enligt uppgift finns något liknande i Vällingby.  
        
               
 
10. Mötet avslutas.  
    
 
 
Bilagor.  
1. Balanslista   
 
 
 
 
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
Birgitta Carlander 


